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Eventuele erkenning Limburgs mergellandschap als UNESCO-werelderfgoed  -  
Voortraject

Op 3 juli stelde ik de minister-president in de Commissie voor Buitenlands Beleid, 
Europese Aangelegenheden, Internationale Samenwerking, Toerisme en Onroerend 
Erfgoed een vraag om uitleg (nr. 2156) over de mogelijkheden van het Limburgs 
krijtverleden als UNESCO-werelderfgoed. De minister-president deed de hele historiek 
van het dossier uit de doeken en stelde vast dat recentelijk het dossier opnieuw 
geactiveerd is door een initiatief uit Nederlands-Limburg.

Hiervoor zou een overleg vastgelegd zijn op 22 augustus waarbij de gemeente Riemst, 
de toeristische diensten van Belgisch- en Nederlands-Limburg en het Vlaams Agentschap 
Onroerend Erfgoed aanwezig zouden zijn. Bedoeling van dit overleg was om na te gaan 
of het zinvol is om een haalbaarheidsstudie op te starten. Hieruit moet blijken of het 
mergellandschap uniek genoeg is om in aanmerking te komen voor een UNESCO-
erkenning.

1. Is het geplande overleg op 22 augustus doorgegaan? Waren alle uitgenodigde 
partijen aanwezig? Welke verdere stappen zijn afgesproken? Welke partner zal welke 
stappen ondernemen?

2. Met betrekking tot een eventuele haalbaarheidsstudie, zal deze opgestart worden? Zo 
ja, wie zal deze uitvoeren en wanneer wordt in de oplevering voorzien? Zo neen, op 
basis van welke argumenten heeft men besloten om geen haalbaarheidsstudie te 
ondernemen?
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1. Het overleg heeft inderdaad plaatsgevonden. Alle uitgenodigde partijen waren 
aanwezig. Het gaat om:
- Anya Niewierra (directeur VVV Zuid-Limburg)
- Mike Lahaye (coördinator groeven en veiligheid – gemeente Riemst)
- Aukje de Haan en Piet Geleyns (agentschap Onroerend Erfgoed). 

Het initiatief gaat tot nu toe uit van VVV Zuid-Limburg, samen met een aantal 
gemeenten in het zuiden van Nederlands-Limburg. Er zijn nog geen formele 
contacten gelegd of afspraken gemaakt met Vlaamse, Waalse of Duitse 
tegenhangers. Daarvoor wacht men in Nederland op een formeel besluit van de 
verschillende Zuid-Limburgse gemeenten, dat moet toelaten om de verkenning verder 
te zetten en uit te diepen. Dit besluit wordt in december verwacht.

Op basis van een positieve beslissing kan vervolgens contact worden opgenomen met 
beide buurlanden, ook in functie van het opstarten van een haalbaarheidsonderzoek. 

2. Het opstarten van een eventuele haalbaarheidsstudie is op dit moment afhankelijk 
van de besluitvorming aan Nederlandse zijde. Er is nog niet gesproken over wie de 
haalbaarheidsstudie zal uitvoeren, of tegen wanneer deze opgeleverd zal worden. 

Tijdens het gesprek op 22 augustus is wel benadrukt dat de haalbaarheidsstudie best 
wordt uitgevoerd door (een) neutrale partij(en), om het resultaat de hoogst mogelijke 
geloofwaardigheid te kunnen toekennen.


